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  Minnesanteckningar   

POSTADRESS BESÖKSADRESS TELEFON E-POST SMS WEBB ORG.NUMMER 

Nacka kommun, 131 81 Nacka Stadshuset, Granitvägen 15 08-718 80 00 info@nacka.se 716 80 www.nacka.se 212000-0167 
 

Typ av möte: TRÅ Sicklaön 

Mötesdatum: 2014-04-23 kl. 14.30 - 16.00 

Plats: 
 
Närvarande: 

Björknäs ÖF-1, Nacka stadshus 
 
Lennart Bergh (ordförande), Jan-Ove Pålsson (Nacka närpolis), Marie 
Haesert (sociala kvalitetsenheten), Tore Andersson (fritidsgårdarna), Sofi 
Önneby(Nacka polarna), Nannette Busgen (Volontär i Nacka), Karolina 
Fasth (Barn- och ungdomsenheten IFO), Tove Löfgren (samordning- 
och utvecklingsenheten), Ingrid Greger sekreterare (Nacka kommun). 

Nr Ärende Ansvarig 

1.  Mötets öppnande 
Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna samt föreslår att 
”information från aktörerna” flyttas upp till punkt fyra. 
 

 

2.  Minnesanteckningar från föregående möte 
Minnesanteckningarna läggs till handlingarna. 
 

 

3.  Nacka bygger stad 
Klara Palmberg Broryd, stadsutvecklingsstrateg med två års uppdrag 
i kommunen, där nu ett år kvarstår gör en presentation. Visionen 
för Nacka stad; nära och nyskapande. När det gäller 
trygghetsperspektiv lägger man fokus på att fundera kring att skapa 
öppna ytor och att det blir mycket folk som rör sig kring t.ex. 
tunnelbanans linje, restauranger och andra kvällsöppna ställen. 
Klara och Jan Landström kommer att diskutera ”trygg och säker 
frågor i höst. 
Klara har möjlighet att informera på olika möten om det finns 
intresse och hon tar gärna mot idéer per mail. 
http://www.nacka.se/web/bo_bygga/projekt/sidor/default.aspx? 
Bilaga 1  
  

Klara Palmberg 
Broryd 

4.  Information från aktörerna: 
- Ungdomsnätverket på Sicklaön 

Det är relativt lugnt i området. Diskussion om cannabis  
är ständigt aktuell. Frivilliga nattvandrare kommer att  
delta i arbetet att skapa en skolavslutning i positivt anda  
den 12 juni. Många unga kontaktar Ungdomsmottagningen,  
det är lång kötid för att få träffa en kurator.  
 

 

http://www.nacka.se/web/bo_bygga/projekt/sidor/default.aspx
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- Fritidsgårdarna 

Det är lugnt och trevligt på gårdarna. Många besökare på tvåan.  
Ca 25 nyanlända unga från olika länder som går på Nacka 
gymnasium besöker tvåan. Många ungdomar har synpunkter på 
droganvändning parallellt med att de känner sig osäkra och har 
många frågor. Det är angeläget att vuxenvärlden är laddade med 
olika fakta och kan följa upp diskussionerna. En handfull av de 
tjejer som gick på tjejverkstan är nu på tvåan.   

- Info från Räddningstjänsten 
Inte närvarande. Stefan Wesley är på utbildning. 

- Info från Nacka Polarna 
Polarna rekryterar nya polare. Under våren intervjuas de sökande 
och till hösten får de utvalda en utbildning. Det är många 
ansökningar i år. Tillsammans med socialtjänsten planerar man för 
en reklamfilm. Polarna arbetar nu mot ett mer tydligare direktiv, 
mot droger och kriminalitet.  

- Info från Polisen 
Relativt lugnt i området, polisen har dock fått information om en ny 
plats där ungdomar samlas, Lillängsberget. Kontakten med nytt 
vaktbolag i köpcentrum är god. Det är fortfarande osäkert hur 
personal organisationen inom Nacka polisen ska se ut från 2015.  

- Info från Socialtjänsten 
Karolina Fasth; SSP, samarbetet inom skola socialtjänst och polis, 
information till alla högstadieskolor går ut i höst.  
 

5.  Fastställande av handlingsplan 2014  
Handlingsplanen fastställs.  
Innehållet i planen se punkt åtta.    

 

6.  Drogförebyggande arbete  
Stockholmsenkäten har gått ut till årskurs 9 och gymnasiet och 
kommer att sammanställas i slutet av sommaren. När det gäller 
friskolor är det frivilligt att svara på enkäten. Inför valborg  
skickas information ut till rektorer som ombeds vidarebefordra den 
till lärare och föräldrar. Infon skickas även till NackaVärmdöposten 
och nacka.se Den planerade filmen om cannabis blir inte av.  
 

Marie Haesert,  
 

7.  Ev. aktuella/akuta problem i området  
Inget att notera till minnesanteckningarna. 
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8.  Genomgång och diskussion om Handlingsplan 2014 
- Samverkan med köpcentra i området 

Inga aktuella problem i områdets köpcentra. 
- Alkohol och droger  

Sofi Önneby informerar att Madelaine Norelius, Nacka Polarna, har 
utbildat lärare och föräldrar i engelska skolan. Hon har under våren 
erbjudit alla personer, som möter ungdomar i Nacka i sitt arbete, en 
baskunskap om droger. Det är viktigt att man har argument och kan 
möta de unga i diskussioner. madelaine.norelius@nacka.se 

- Trygghetsvandringar 
Senaste åren har tre trygghetsvandringar genomförts, Järlahöjden, 
Jarlaberg och Finntorp. 

- Säkrare skolvägar 
Säkrare skolvägar kan bli aktuellt att diskutera igen i samband med 
att ”Nacka bygger stad”. 

- Nacka bygger stad 
Ordförande föreslår att utbyggnad av Nacka blir en ny punkt i 
handlingsplanen. 

 

 

9.  Övriga frågor 
Nannette Busgen vill att den färska rapporten från Rädda barnen, 
där 25 000 unga har fått säga sitt sprids.  
https://www.raddabarnen.se/press/nyheter/2014/25-000-barn-
har-fatt-saga-sitt-i-ung-rost/ 
 
Nästa möte är 22 maj. Ordförande har funderingar på att skjuta det 
mötet till hösten. Information om hur det blir kommer senast en 
vecka före mötesdatumet. 
 

 

10.  Mötet avslutas 
Ordförande tackar och avslutar mötet. 
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